

**CITY OF WEST HOLLYWOOD  
RUSSIAN ADVISORY BOARD  
MINUTES FOR TUESDAY, DECEMBER 17, 2013**

**Community Conference Room, City Hall  
8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Diana Volman called the meeting to order at 7:05 P M.
2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board Members present: Andrey Pronin, Raisa Aguf, Larisa Danilova, Vika Safrigina, Yefim Stolyarsky, Diana Volman, Maria Shtabskaya and Lyubov Levitan  
  
Valentina Matiji, Raisa Aguf were absent.  
  
Staff Liaison Tatiana Rodzinek.
4. Approval of Agenda: Andrey Pronin made a motion to approve agenda, seconded by Maria Shtabskaya.
5. Approval of Minutes of the meeting of November 19, 2013 Maria Shtabskaya made a motion to approve, seconded by Larisa Danilova.
6. **ITEMS FROM THE PUBLIC**  
Lev Volovik spoke about Russian Style Festival and Children’s concert. Lev Volovik also suggested that the board consider inviting the group of Larisa Carlson that does annual celebration of Russian culture in San Fernando Valley.
7. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS’ COMMENTS**  
  
There were no comments.
8. **NEW BUSINESS**  
  
8.A. **INTERNATIONAL WOMEN’S DAY CELEBRATION**  
Tatiana Rodzinek informed the board that the only venue for the event that is available on March 9, 2014 is the Conference Center at the Pacific Design Center. There will be an art exhibit dedicated to the Women’s History Month hosted by the Lark Gallery on-line at the 7632 Santa Monica Blvd The organization will also introduce the winners of the competition Find your Roots who will perform and present their art work. Maria Shtabskaya spoke about Pop up Party at PDC and said that she would like to invite a professional costume designer and stylist to provide a presentation
9. **UNFINISHED BUSINESS**  
  
9.A. **JOINT MEETING WITH LESBIAN AND GAY ADVISORY BOARD (LGAB) AND TRANSGENDER ADVISORY BOARD (TAB)**  
Tatiana Rodzinek informed the board that after discussions it was suggested that the best way to educate communities about each other is to share personal stories.  
  
9.B. **RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS RECEPTION**

**Maria Shtabskaya introduced Marquita Thomas, Executive Director, and Los Angeles Gay & Lesbian Chamber of Commerce.**

**Marquita** spoke about her vision of the Russian Cultural Festival and answered questions.

**Marquita Thomas** spoke about different possible additions to the programs of the festival, such as Fashion show and various panel discussions.

**Andrey Pronin** spoke about getting younger generation involved.

**Marquita Thomas** spoke about different marketing resources that might be used in planning of the Festival.

**Diana Volman** spoke about businesses that should be involved in the event.

**Andrey Pronin** spoke about publicity of the event and possible ways to promote the event. Andrey spoke about promotional items with the logo of the Festival.

**Diana Volman** spoke about coordinating the activities of the Festival to make it better attended.

**Yefim Stolyarsky** spoke about Russian speaking community that attends the Festival.

**Andrey Pronin spoke about the Russian Community Awards Presentation**

**10. ITEMS FROM STAFF**

Tatiana Rodzinek spoke about Survivor Mitzvah project and distributed flyers.

**11. PUBLIC COMMENTS**

There were no comments

**12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.

**13. ADJOURNMENT**

The Advisory Board adjourned at 8:30 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, January 21, 2014.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 21st DAY OF JANUARY 2014.

  
\_\_\_\_\_  
CHAIRPERSON

ATTEST:

\_\_\_\_\_  
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД  
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ  
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 17 ДЕКАБРЯ 2013 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА  
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Диана Волман объявила заседание открытым в 7:05 вечера
2. Диана Вольман читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Диана Вольман, Лариса Данилова, Вика Сафрыгина, Ефим Столярский, Любовь Левитан, Андрей Пронин, Мария Штабская. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.

Раиса Агуф, Валентина Матиджи - отсутствовали.

4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ.** Андрей Пронин предложила одобрить повестку дня, Мария Штабская предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Мария Штабская внесла предложение одобрить протокол заседания от 19 ноября, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**  
Лев Воловик говорил о фестивале и о детском концерте. Лев Воловик предложил пригласить группу Ларисы Карлсон, которая проводит русский фестиваль в долине Сан Фернандо
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Комментариев не было

**8. НОВЫЙ ПРОЕКТ**

**8.A. ПРАЗДНОВАНИЕ МЕЖДУНАРОДНОГО ЖЕНСКОГО ДНЯ**

Татьяна Родзинек сообщила совету, что единственное помещение, которое свободно в воскресенье 9 марта, 2014 года для проведения мероприятия – это конферен-центр в Pacific Design Center

Планируется провести художественную выставку посвященную месячнику, посвященному истории женского движения в помещении по адресу 7632 Santa Monica Blvd. и организованному Lark Gallery on-line. Организация также представит победителей конкурса “Найдите свои корни” и представит их работы.

Мария Штабская говорила о возможности пригласить профессиональных дизайнеров и модельеров одежды для проведения презентации.

**9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

**9.A. ОБЪЕДИНЕННОЕ ЗАСЕДАНИЕ СОВЕТОВ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ, ГЕЕВ, ЛЕСБИЯНОК И ТРАНСВЕСТИТОВ**

Татьяна Родзинек сообщила совету, что после обсуждения было предложено провести встречи советов в неформальной обстановке и чтобы представители всех трех общин поделились своими личными историями.

## **9.В. ФЕСТИВАЛЬ РУССКИЙ СТИЛЬ И ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ**

**Мария Штабская** представила Маркиту Томас, исполнительного директора торговой палаты геев и лесбиянок города Лос-Анджелес. Маркита говорила о своем видении подготовки фестиваля и ответила на вопросы. Маркита также говорила о различных дополнениях к фестивалю, таких как показ моды и организованные тематические дискуссии.

**Андрей Пронин** говорил о привлечении более молодого поколения

**Маркита Томас** говорила о различных маркетинговых приемах и ресурсах, которые могут использоваться при планировании фестиваля.

**Диана Вольман** говорила о бизнесах, которые должны быть привлечены для участия в фестивале

**Андрей Пронин** говорил о рекламировании мероприятия и возможных путях улучшить работы. Андрей говорил о предметах с Лого фестиваля, которые можно использовать для рекламирования мероприятия.

**Диана Вольман** говорила о координировании мероприятий фестиваля с целью улучшения посещаемости.

**Ефим Столярский** говорил о русскоязычной общине, которая посещает фестиваль.

**Андрей Пронин** говорил о церемонии вручения наград в русскоязычной общине.

## **10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ**

Татьяна Родзinek говорила о проекте помощи пережившим холокост в восточной Европе (Survivor Mitzvah project)

## **11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.

## **12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Комментариев не было.

## **13. ЗАВЕРШЕНИЕ**

Заседание было завершено в 8:30 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 21 января 2014 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ, 21 ЯНВАРЯ 2014 ГОДА.

  
\_\_\_\_\_  
ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

\_\_\_\_\_  
СОТРУДНИК ГОРОДА